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Hallituksen kokous 09/2022   

 

Aika  Lauantai 24.9.2022 klo 11 

Paikka  Erjan toimisto, Messeniuksenkatu 9 A 
Paikalla:  Veli Immonen pj.   
   Anne-Mari Narvanto, sihteeri 
   Minna Pellikka 
   Kai Spaak, liittyi kohdassa 12, klo 11.55        

Tuula Vanhanen   
Jari Weman, liittyi kohdassa 12, klo 11.49    
Pentti Friman 

Anneli Haapalainen 

Erja Mononen, kutsuttuna 

Tuulikki Soisalo, kutsuttuna  

 

  

1. Kokouksen avaus 

 Puheenjohtaja Veli Immonen avasi kokouksen klo 11.06  

 

2. Kokouksen päätösvaltaisuuden toteaminen 

 Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.  

 

3. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 Hyväksyttiin esityslista. 

 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan ja sen tiivistelmän hyväksyminen 

 Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja ja sen tiivistelmä. 

 

5. Ilmoitusasiat ja saapuneet kirjeet 

 Vallilan puutarhalta tuli kyselyä muille puutarhoille jäsenten yhdistykselle maksamista maksuista. 

 Kyselyä myös talkoovelvoitteesta. Osa puutarhoista on luopunut talkoovelvoitteesta.  

 

6. SSPL:n tiedotteet 

  Ei ollut 

  

7. Aluejärjestön tiedotteet ja kuulumiset johtokunnan kokouksesta 5.9 

 - Pesänpuolustajan palkinto meni Pakilaan Annu Brotherukselle 
 - 31.8.22 Aluejärjestön edustajat pitivät kokouksen Helsingin kaupungin kanssa. Paikalla oli mm. 

 varapormestari Anni Sinnemäki. Tilaisuuden perustehtävä on hahmottaa sopimusprosessia puutarhoille 

 ja sitä kautta yksittäisille mökkiläisille. Tavoitteena on luoda 30 vuoden vuokrasopimus, jossa ovat 

 mukana kaikki Helsingin nykyiset siirtolapuutarhat. Helsinki haluaa säilyttää siirtolapuutarhakulttuuria, 

 mutta tulevan vuokrasopimuksen taso ei voi olla keinotekoisen alhainen. Tason määrittelyssä on 

 erityisen tärkeää mm. seuraavat seikat: siirtolapuutarhat säilyttävät kaupunkiviljelyperinteen sekä ovat 

 osa kaupungin virkistys- ja viheralueverkostoa. Siirtolapuutarhat eivät siten ole ns. lomakyliä, joissa 

 unohdetaan esim. kaupunkiviljelyperinne, yhdessä tekeminen ja muut siirtolapuutarhan ideologian 

 mukaiset asiat. Sopimusneuvotteluja jatketaan vuoden 2022 ja 2023 aikana. Vuokrasopimusprosessia 

 on hidastanut kaupungin muuttuva organisaatio sekä esim. lakimiesten vaihtuminen. Aluejärjestöllä on 

 hyvä neuvottelusuhde kaupungin kanssa.   

- Männistö soitellut yhdistyksille mökkien hinnoista ja vaihtuvuudesta 

 - Pakilassa on maanvuokraoikeuden siirrot mökkiä myytäessä 45000€ asti 

 - Ruskeasuolla on ollut samaa ongelmaa kuin meillä eli vessoja on sotkettu ulosteella 

 - Puheenjohtaja vaihtuu Talissa, Marjaniemessä ja Klapussa 

 - seuraavat kokoukset 5.10 ja 30.11 
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8. Jäsenasiat 

 - Mökki 107 vaihtanut omistajaa, uusi omistaja Tarja Hermas. 

 - Mökki 61 vaihtanut omistajaa, uusi omistaja Riitta Kallia. 

 
          9. Talousasiat 

 a. Yleiset asiat 

 - tilin saldo 37046,29€ 

  

 b. maksut 

 Hallitus päätti maksujen suuruudeksi seuraavaa: 

 - sähkömaksun suuruus 0,11€ /kWh 

 - katuvalomaksu 8€ 

 - kesävesimaksu 20€ 

 - tonttivuokra (kaupunki päättää), maksu nousee vuonna 2023 

 - hallitus esittää syyskokoukselle, että toimihenkilöiden kulukorvaukset pidetään ennallaan 

 

10. Isäntä- ja Emäntätiimin terveiset 

 - Emäntä Sinikka Vieno ilmoitti, ettei ole enää ensi vuonna käytettävissä. 

 - Isäntä sai luvan hankkia yhdistykselle uuden pensasleikkurin 

- Ismo Kopra selvittelee Heleniltä jos yhdistykselle saataisiin yksi päämittari, johon tehdään 

sähkösopimus. Tällä hetkellä 4 eri mittaria, joihin jokaiseen tulee 36€ perusmaksu/kk. Muut mittarit 

säilyisivät alamittareina, jotka yhdistys lukee. 

- Pasi ja Eki hoitaa luukkujen laiton kerhotalolle 2.10  

- pesukone on huollossa  

- alkuviikosta laitetaan keittiön vedet kiinni 

 

11. Rakennus- ja toimenpidehakemukset/ilmoitukset 

Mökki 107 ilmalämpöpumpun hakemus tullut yhdistyksen postilaatikkoon. Hakemus täyttää kaikki 

määräykset ja naapureita kuultu. Lupa myönnetään, kun lupamaksu maksettu. 

  

12. Yhteinen sähkösopimus 

Hallitus teki kokouksessa 8 päätöksen, ettei liity puutarhojen yhteiseen pörssisähkösopimukseen 1.1.23 

alkaen, koska yhdistyksen oma, edullinen sähkösopimus päättyy vasta 30.4.23. Silloin oli käsitys että 

sopimukseen voisi liittyä myös 1.1.24. 5.9.22 puheenjohtajalle tulleessa sähköpostissa ilmoitettiin, että 

päätös liittymisestä pitää tehdä 17.9.22 mennessä eikä siihen voi liittyä enää myöhemmin. Sopimus 

kuitenkin alkaisi vasta kun oma  sopimuksemme päättyy. Hallitus keskusteli uudestaan muuttuneesta 

tilanteesta. Minna Pellikka ehdotti, että aiheesta pidettäisiin ylimääräinen jäsenkokous. Ylimääräistä 

jäsenkokousta ei olisi ehditty järjestää sääntöjen puitteissa ja niin, että olisimme voineet ilmoittaa 

päätöksen 17.9 mennessä. Hallitus katsoi, että aikataulu oli liian tiukka eikä sopimukseen pitäisi liittyä 

kiireellä. Yhteinen sähkösopimus on aika vaikeaselkoinen eikä ensi kevään sähkönhinnoista kukaan 

tiedä mitään, joten hallitus päätti, ettei sopimukseen liitytä. Ennen päätöstään hallitus päätti odottaa 

Pakilan päätöstä. Pakila ei myöskään liity yhteiseen sähkösopimukseen. Koska yhdistyksemme on pieni, 

meillä on mahdollisuus muuhun kuin pörssisähköön.  

 

13. Syyskokous 

 - Toimintasuunnitelma:  

- käytiin keskustelua toimintasuunnitelmasta. Hyväksyttiin Annelin muotoilema toimintakertomus 

pienin muutoksen.  

 - talousarvioehdotus 

  - hyväksyttiin taloudenhoitajan tekemä talousarvioehdotus 

 - käytiin läpi kokouskutsu, jonka Anneli oli laatinut uusien sääntöjen mukaisesti. Tehtiin pieniä muutoksia. 

 - syyskokouksen päivämääräksi päätettiin su 20.11.22 klo 14 

 - syksyn laskun eräpäivä 23.11 

- Sini on luvannut hoitaa papereiden kopioinnin  

- jäsenten pitää ilmoittaa 24.10 mennessä jos haluaa, jotain kokouksen esityslistalle  

- emäntä hoitaa kahvituksen 
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          14. Muut asiat 

 - Mökki 74:n välikujalla on salaojaputken kansi. Asia ok. 

- Leena Leskinen on eronnut hallituksesta myytyään mökkinsä. Hän olisi ollut erovuorossa, joten hänen 

tilalle ei loppukaudeksi valittu varsinaista jäsentä. Muut erovuorossa olevat ovat Pellikka ja Spaak.  

 - Kai on lupautunut jatkamaan Isäntänä samalla tiimillä.  

 - Kikan tilalle pitää löytää uusi Emäntä 

 - taloudenhoitaja ilmoitti, ettei ole enää käytettävissä.  

-Timjamipolun takana olevan ojan pientareella on puutarhajätettä mökin 18 kohdalla. Huomautetaan, 

että kaupungin puolelle ei saa viedä jätettä ja ne on korjattava pois. 

 
15. Seuraavista kokouksista sopiminen 

 Seuraava kokous sovittiin pidettäväksi torstaina 27.10 klo 17.00 kerhotalolla. 

   

 

16. Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.00 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

______________________________ _________________________________ 

Veli Immonen, puheenjohtaja  Anne-Mari Narvanto, sihteeri 

 

 

 

 

 
 
  


